

**Referat
fra
Dansk Kegel Forbunds Hovedbestyrelsesmøde
søndag den 14. April 2002
Storebæltscetret, Nyborg**

Afbud fra:

Turneringsudvalget/Sektion Asfalt: Lindy Andersen(LA)

S.K.U.: Mogens Christensen (MC)

Tilstede:

Forretningsudvalget: Niels Nasser (NN), Bent Johansen (BJ), Finn Hyldmar (FH)

Turneringsudvalget/Sektion Bohle: Bent Pedersen (BP)

Ungdomsudvalget: Johnny Kressner (JK)

K.K.U.: Georg Nielsen (GN), Ena Bargholz (EB)

S.K.U.: Birgit Reitz (BR)

F.K.U.: Jimmy Eriksen (JE), Herbert K. Jensen (HJ)

J.K.U.; Birgit Dyrby Jensen (BJ), Henning V. Nielsen (HN)

DAGSORDEN:

- 1.) Referat fra sidste møde
- 2.) Orientering fra formanden
- 3.) Orientering fra kassereren
- 4.) Orientering fra sekretæren
- 5.) Orientering fra Turneringsudvalget Bohle
- 6.) Orientering fra Sektion Asfalt
- 7.) Orientering fra Eliteudvalget
- 8.) Orientering fra Ungdomsudvalget
- 9.) Budget 2002
- 10.) Rep. Mødet
- 11.) Unionsrunde (Kort orientering fra unionerne)
- 12.) Eventuelt

Niels Nasser bød velkommen, en særlig velkomst til Jimmy som nu er den nye formand for Fyn. Vi var blevet enige om at der skulle findes en dirigent som skulle styre mødet, og Finn blev valgt. FH gik videre til punkt 1 på dagsordenen.

Add: 1

Der var ingen kommentarer til punktet.

Add: 2

NN: Jeg har et par ting, men ikke så mange, da vi gerne skulle bruge mere tid på de efterfølgende punkter.

Der er blevet afholdt repræsentantskabsmøder i unionerne og jeg har selv deltaget i 3 af dem, og det første var FKU hvor der ikke var så meget, men det spændende var om de havde fundet en ny formand, og det var lykket i sidste øjeblik. I KKU der prøvede de at komme i guinness rekord bog da mødet kun tog 14 minutter, så det må være let at være formand i KKU.

Så var jeg hos JKU og der var heller ikke noget specielt, men der var kun en enkelt ting hvor jeg gik ind og tog ordet (en ting man ikke bør gøre), og det var under forslag hvor der var sket en fejl vedr. medlemsregistreringen, hvor JKU havde sit eget forslag før DkeF's som vi var blevet enige på sidste HB-møde, og hvis JKU's forslag var blevet vedtaget var det i strid med vores forslag, der siger at medlemsregistreringen går fra 1/1 til 31/12, og JKU's forslag der skulle man melde medlemmer ud inden 1/12. Der syntes jeg at jeg blev nødt til at rejse mig op og fortælle at der var forslag fra DkeF, og så blev fejlen rettet, og man blev enige om at vi kører efter DkeF's regler.

Så havde vi arrangeret et internationalt dommerkursus som skulle have været i går, hvor vi så fik afbud fra alle tyskerne, og vi blev så enige om at udsætte det, selvom vi havde fundet 3 personer fra Danmark, og jeg regner med at vi kan gennemføre kurset i løbet af sommeren, så kan vi også nå at uddanne nationale dommere, og så evt. få lidt flere med.

Norma har meddelt at hun trækker sig som formand for kursusudvalget, da hun slet ikke har haft noget at se til i årets løb, og så er det jeg tænker om vi skal nedlægge stillingen, da der er blevet skåret ned på kursus aktiviteten i DIF, og så lade de 4 unioner køre udvalget, og selv vælge en som er talerør for udvalget.

GN: Jeg syntes at vi skal gøre som vi gjorde før i tiden, hvor det var unionerne der kørte det og så var der en som mødte op og fortalte om hvad udvalget var i gang med. For det er også svært at sidde som kursusudvalgsformand i DkeF hvis der ikke er nogen som henvender sig til hende.

NN: Det korte og lange er jo at unionerne har en kursus mand, og en af dem kunne jo deltage i vores møder.

BJ: Jeg er bange for at det med kurser helt dør ud.

EB: Vi er blevet enige om at unionerne selv kører kurser for instruktører, og det er Norma ikke tov holder på.

BJ: Vi skal lige være opmærksom på at på nuværende tidspunkt så får vi kr. 35.000,00 fra DIF på de kurser vi holder, og det er ikke de kurser der bliver afholdt i unionerne. Det skal være kursus i leder plan og DIF skal være indblandet og så skal kurserne være fortløbende, men vi får kun penge hvis vi afholder kurser.

NN: Vi prøvede nu med at få dommerkursuset ind under dette, og det har vi talt med DIF om.

Før var det sådan at deltagerne kunne få tilskud fra Deres amter, men det er slut nu. Så fremover ser det lidt sort ud for kurser. Skal vi stemme om at nedlægge kursusudvalgs posten og lade unionerne køre det. **DER BLEV STEMTE FOR AT VI NEDLÆGGER POSTEN SOM KURSUSUDVALGSFORMAND I DkeF.**

Så var der lidt Polen problemer, men det gemmer vi til Niels dukker op.

Mit næste punkt er keglesport, hvor vi har udfærdiget breve på dansk og tysk til forskellige firmaer hvor vi tilbyder at de kan tegne en annonce i bladet, og der har vi været heldige at få fra Vollmer en helside, og fra et firma som hedder Rige i Bremen, og så forventer vi også at høre fra firmaet BIG hvor vi køber vore medaljer o.s.v. så vi får en lille indtægt til dækning af bladet. Hvis der er nogen der kender et firma som bruger penge til annoncer til vort blad så kom frem med det.

Så er det lykkedes at få sendt T-shirts ud til unionerne til de lokale mesterskaber, og vi har stadig væk nogle til europa-cupen og forskellig andre ting, men jeg håber spillerne blev glade for dem rundt omkring.

GN: I KKKU blev de meget glade for dem, og jeg syntes også det var en god ide at det var bredden som fik denne gang.

BR: Vore spillere blev utroligt glade for dem, og var meget overrasket.

BJ: Det var det samme hos os.

DIF's årsmøde falder sammen med DM for old og veteraner og der vil jeg deltage sammen med Bent Johansen.

Hvis der er nogen der har tid så er der 2 DM'er for pensionister 1/5 i Odense og 29/5 i Fredericia.

Der var ikke flere spørgsmål til Niels Nasser.

Add: 3

BJ: Der er lagt et regnskab til jer, og jeg har lidt til det. Rentetilskrivningen er lavet om i banken, så vi har fået 2 gange renter.

Der var ingen spørgsmål til regnskabet.

Add: 4

FH: Jeg vil starte med keglesport og der er deadline i dag, så hvis der er nogle som har noget så vil jeg tage det med hjem ellers send en mail til kontoret. Jeg vil gerne opfordre alle til at når de har noget så send det ind og vent ikke til sidste øjeblik. Vor trykkemand er kommet med nogle gode ideer vedr. keglesport, f.eks. at der er en leder hver gang, og det syntes jeg er en god ide, så hvis vi alle skriver en leder på skift så ville det være rart, der vil i dag blive taget billeder af jer alle som vi så kan bruge, og Niels N. starter med at få sin beretning i

næste blad. Jeg syntes også at det er for meget med 4 kegle sport om året, da de 2 numre er store og bladene den 1/10 og 1/1 er ganske små, så jeg syntes at vi skulle lægge dem sammen og lade dem udkomme 1/12.

DET BLEV VEDTAGET AT KEGLESPORT KOMMER 3 GANGE ÅRLIGT.

På sidste møde fortalte jeg at FKU kørte deres medlemsregister rigtigt flot nu, men efterfølgende har jeg været inde for at finde et medlem, og det skulle jeg aldrig havde gjort, for der er kaos i registreringen, og det er synd for en ny som har overtaget jobbet og ikke er blevet sat grundigt nok ind i det. Den nye person har spurgt men det er ikke opdateret som det skal.

JKU har det rene kaos i deres medlemsregister, og jeg vil fremvise nogle klubber. Jeg har modtaget breve hvor medlemmer skal ud og ind, som jeg ikke forstår og det vil jeg videre give til Birgit, da alt er mangelfuldt. Konklusionen på alt dette er at jeg vil foreslå at medlemsregistreringen flyttes på kontoret, så alle indberetninger foregår der fra, og alle indberetninger foregår på vort indrapporteringsskemaer, og kun på dem. Jeg vil gerne have at vi stemmer om dette.

DET BLEV ENSTEMMIGT VEDTAGET AT MEDLEMSREGISTRERINGEN FREMOVER KUN FOREGÅR PÅ KONTORET.

Så har jeg en ting vedr. rep. møder: kan vi ikke flytte DkeF's rep. møde så det ikke bliver afholdt så sent for der sker meget i DIF regi og Polens landskamp i maj måned.

NN: Vi har talt om at unionerne flytter deres rep. møde 1 måned frem, for det vi skal skrive om til DkeF's rep. møde er for året 2001 og der er allerede gået et halvt år, og så er maj måned ikke så belastet.

EB: Hvis man har lidt god vilje, så kunne man godt flytte det en måned frem.

GN: Det kan vi godt i KKU.

NN: Det er op til unionerne, og hvis der er nogle der siger det ikke kan lade sig gøre, ja så må vi jo droppe det igen. Men hvis unionerne kunne flytte til februar måned, også fordi der har de jo de lokale mesterskaber at tænke på.

BP: Vi fik det indført for år tilbage at vi først skulle have afholdt DM'erne før der var rep. møde i DkeF, for hvis der kom nogle nye formænd til så skulle de starte på en frisk.

EB: Det er jo ikke hele udvalget der går på en gang, så hvis der kommer en ny formand, ja så har han 4 udvalgsmedlemmer at holde sig til.

BJ: Regnskabs mæssigt betyder det ikke noget at flytte rep. mødet.

NN: Det er ikke bare noget vi kan gøre her og nu, det er langsigtet for det skal først ud i de respektive unioner og vedtages, vi skal bare blive enige om det her, så unionerne holder deres en måned tidligere.

Unionerne ville arbejde velvilligt på dette.

Add: 5

BP: Plejer vi ikke at have æresmedlemmer med til DM.

Det første der sker er pokalfinalen, som spilles i Klostergården i Kolding, og der er Henning og jeg tilstede.

Der var gået kludder i medaljerne i Jylland men det har Henning fortalt mig hvorfor, så det er i orden.

Aktivitetskalenderen vil jeg gerne gennemgå når Niels M. kommer.

Add: 6

Intet

Add: 7

NN: International Polen turnering er fra den 22-25/8, og det er 10 års jubilæum.

Der er kommet en mail fra Niels at han foreslår at Polen landskampen bliver 31/8.

Add: 8

JK: Der er ikke sket noget siden sidst.

GN: Jeg var glad for at ungdomsudvalget endelig havde fået strammet op overfor de unge, men så har jeg modtaget et brev hvori den ungdomsspiller fortæller sin version af hvad der er sket og selv fortæller at det er i orden at hun har fået en straf, men hun ikke kan forstå at hun var den eneste, der fik den strenge straf. Efter jeg har talt med min ungdomsudvalgsformand og læst diverse breve så er jeg kommet i tvivl om det der er sket er korrekt. For jeg har fået at vide at da du spurgte dine folk i ungdomsudvalget om der var sket noget om aftenen, eller alt var som det skulle være, og fik at vide at der intet var sket, og så bagefter hører på sladder fra andre ungdomsspillere og så giver denne hårde dom p.g.a. rygter, så ved jeg ikke om jeg har tiltro til at i har handlet korrekt.

JK: Du kan godt sige at det er at sladre, men personen var godt træt af at den der blev straffet ikke kunne indordne sig efter reglerne, og det ville så gå ud over alle andre.

GN: Jeg vil gerne spørge om KKU's ungdomsudvalgsformand var med til det møde hvor straffen blev diskuteret.

JK: Det blev ført på mail, og alle har svaret positivt til straffen.

GN: Har andre forladt deres værelse uden at blive straffet. For hvordan kan man sladre hvis man ikke har været på gangen. Hvordan kan det være at du ikke har sendt de breve til KKU og DkeF som jeg sidder med, og jeg har bedt om at få en kopi af brevene da jeg troede at alt er ude af verdenen. Jeg accepterer ikke at medlemmer i KKU sender breve til dig og jeg så ikke modtager dem fra dig. Jeg forlanger at du svarer på de breve du modtager.

JK: Jeg kan kun gå ud fra det jeg får at vide. Det brev som jeg har sendt til dig, der er alle formændene enige om det der står i brevet.

EB og BR spørger om man har fanget hende på gangen eller har man kun hørt på sladder

Georg og Johnny diskuterede dette emne utroligt lang tid, og der kom ikke rigtigt noget ud af det.

Add: 9

JK: Man har glemt bussen i budgettet.

Ellers ingen spørgsmål.

Add: 10

FH: Jeg har fået forslag fra FKU som jeg ikke forstår, det ene er vedtaget og det andet er ændringsforslag.

HN: Ændringsforslaget skal komme på rep. mødet.

FH: Hvis beretningerne ikke er der den 15/4, så kommer de ikke med.

Add: 11

JE: Vi har nedsat nogle udvalg så vi kan finde ud at hvordan vi kan få medlemstilgang igen i stedet for den store tilbagegang som vi oplever. Vi har fået en ny kursusformand Hanne Petersen.

HJ: Vi fik en god ting vedtaget på vor rep. møde og det er at serie 1 skal spille ligesom pokalturneringen med at 4 hold møder hinanden.

BJ: Vi har haft rep. møde ligesom alle andre, og har skiftet ud i bestyrelsen Erna er stoppet.

En far har været truende overfor andre ungdomsledere, så jeg har fortalt ham at han ikke var ønsket i kegle hallerne mere, og hans navn er Jan Gregersen.

BR: Vi har også holdt rep. møde og vi skiftede meget ud i vores bestyrelse, Vi fik ny kasserer og ungdomsudvalgsformand samt et bestyrelsesmedlem, og så skulle jeg hilse mange gange fra Mogens. Hun fortalte også lidt nyt fra Roskilde keglecenter.

GN: Vi havde et godt og seriøst rep. møde, og vi fik en ny ungdomsformand, og så velkommen til FKU's nye formand. Vi har nu modtaget de nye kugler. KGU bliver 70 år, og vi vil da gerne inviterer nogle for denne forsamling.

Johnny opfordrede alle unioner at sende mail hvis de skifter ud i udvalgene.

Add: 12

BJ: Ville gerne have banknr. På hver union, da jeg kan overføre dem elektronisk.

BP: Gennemgik aktivitetskalenderen.

Der var ikke mere og Finn gav ordet til Niels Nasser.

Niels Nasser viste den nye erindringspokal og takkede for god ro og orden.

29.04.2002
Finn Hyldmar
sekr